
 
OBEC  VRACLAV 
Zastupitelstvo obce Vraclav 
 
 

Zápis ze 6. řádného veřejného zasedání zastupitelstva obce Vraclav 
 

konaného dne 27.3.2024 od 19 00 hodin v jídelně restaurace kulturního domu Vraclav 
 
 
Řídící zasedání:  starosta obce 
 

a) Přivítání - vážení členové zastupitelstva obce, vážení občané, dámy a pánové, vítám Vás na 6. 
řádném veřejném zasedání zastupitelstva obce Vraclav. 

 

b) Konstatuji, že dnešní zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení). Členové zastupitelstva obdrželi pozvánky se „Svoláním“ a 
„Informace“ o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu Vraclav 
v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 18.03. do 27.03.2024. Současně byla 
informace zveřejněna na elektronické úřední desce. Dále byla informace o konání zasedání 
veřejnosti sdělena hlášením v rozhlase. 

 

c) Podle prezenční listiny je v jednací místnosti přítomno 10 členů zastupitelstva obce. 
 Zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. 
 Omluveni jsou - Jana Brýdlová, Martin Jílek, PhDr. Mgr. Libor Klement, MBA a Martin Knil. 
 
1) Určení ověřovatelů zápisu: 
 

 Za ověřovatele zápisu navrženi: 
 Paní Mgr. Pavlína Štanclová a paní Mgr. Markéta Schejbalová. 
 

 Nebyl vznesen žádný protinávrh ani připomínka. 
 

 Hlasování č. 1:   10 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 148/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav určuje ověřovateli zápisu Mgr. Pavlínu Štanclovou a Mgr. Markétu 

Schejbalovou. 
 
2) Schválení programu: 
  

 Návrh programu: 
 

  1) Zpráva o činnosti Rady obce 
  2) Zprávy o činnosti výborů Zastupitelstva obce 
  3) Zprávy o činnosti komisí Rady obce 
  4) Rozpočtové změny a opatření 
  5) Účetní závěrka za rok 2023 
  6) Rozpočet obce na rok 2024 
  7) Dotace 
  8) Třetí zpráva o uplatňování Územního plánu Vraclav 
  9) Smlouva o zřízení služebnosti – Sedlec Energy s.r.o. 
10) Převody nemovitostí  
11) Smlouva o poskytnutí návratné finanční výpomoci ZŠ a MŠ Vraclav 
12) Investiční akce 
13) Různé, diskuse 
 

 Nebyl vznesen žádný doplňující návrh ani připomínka. 
 

 Hlasování č. 2:   10 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 149/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje navržený program 6. řádného veřejného zasedání.  
 

- 1/8 - 
 



 3) Zpráva o činnosti Rady obce 
 

 Přednesl starosta obce. 
 

19:14 h příchod pana Bořivoje Pitry – přítomno 11 členů zastupitelstva. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

 Hlasování č. 3:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 150/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí zprávu o činnosti Rady obce. 
 
4) Zpráva o činnosti kontrolního výboru 
 

 Přednesl předseda výboru Oldřich Koblížek. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

 Hlasování č. 4:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 151/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje zprávu o činnosti kontrolního výboru. 
 
5) Zpráva o činnosti finančního výboru 
 

 Přednesl zástupce výboru Ing. Ladislav Novák, předsedkyně byla omluvena. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

 Hlasování č. 5:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 152/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje zprávu o činnosti finančního výboru. 
 
6) Zpráva o činnosti osadního výboru 
 

 Zprávu přednese předseda Martin Knil na příštím zasedání, byl omluven. 
  
7) Zprávy o činnosti komisí - stavební, životního prostředí, občanských záležitostí, kulturní, 

sportovní a komise pro historii obce 
 

 Přednesli jednotliví předsedové či zástupci komisí - B. Pitra, D. Dvořák, P. Podmajerská, K. Klzová, 
Zd. Tmej a v zastoupení L. Klement.  

 

 Byl vznesen následující dotaz na komisi životního prostředí - O. Koblížek - Jak si představuje 
komise diskusi s občany na téma odpadové hospodářství? - D. Dvořák - Je to myšleno spíše jako 
popovídání jakou strategii má obec a jak motivovat občany k třídění. 

 

 Hlasování č. 6:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 153/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí zprávy o činnosti komisí Rady obce Vraclav – 

stavební komise, komise životního prostředí, komise občanských záležitostí, kulturní komise, 
sportovní komise a komise pro historii obce. 

  
8) Rozpočtové změny a opatření 
 

 Rozpočtové změny a opatření projednává a schvaluje rada obce. Zastupitelstvo obce je bere na 
vědomí. Radě obce bylo předloženo ke schválení 1 rozpočtové opatření, a to rozp. opatření č. 7 
z roku 2023. Rada obce rozpočtové opatření schválila. Kopie rozpočtové změny byla zaslána do 
sdíleného elektronického prostoru.  
Vzhledem k tomu, že během doby vyvěšení na úřední desce nebyl vznesen žádný dotaz na 
kancelář účetní, přejdeme k hlasování o vzetí rozpočtové změny na vědomí. 
 

Hlasování č. 7:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 154/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí rozpočtové opatření č. 7/2023. 
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9) Účetní závěrka za rok 2023 
 

 Jde o dokumentaci, kterou každý rok zpracovává účetní obce a zasílá na Krajský úřad 
Pardubického kraje. Účetní audit za rok 2023 proběhl dne 8. 3. 2024, neshledal žádná pochybení 
v hospodaření obce a na dalším zasedání zastupitelstva obce bude předložen Závěrečný účet za 
rok 2023.  
Vyhláška č. 220/2013 Sb. o schvalování účetní závěrky stanoví: 
- povinnost zastupitelstev obcí schválit roční účetní závěrky obcí, 
- výčet podkladů, které mají být zastupitelstvu obce ke schvalování účetní závěrky předloženy, 
- vypracování protokolu, který je součástí usnesení. 
 

Nejpodstatnější z obsahu protokolu je Vyjádření účetní jednotky, které zní: 
Předložené doklady ke schválení účetní závěrky byly zpracovány v souladu s §4 vyhlášky č. 
220/2013 a v souladu s požadavky schvalujícího orgánu v úplnosti. Účetní jednotka nezatajila 
před schvalujícím orgánem žádné skutečnosti.  
Účetní jednotka zpracovala účetní závěrku s cílem dosažení věrného a poctivého obrazu 
předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky.  

   

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

 Hlasování č. 8:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 155/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje účetní závěrku obce Vraclav za rok 2023. Součástí usnesení 

je Protokol o schvalování účetní závěrky. 
 
10) Rozpočet obce na rok 2024 
 

 Návrh rozpočtu obce na rok 2024 vychází z rozpočtu roku 2023, předpokládaných příjmů a 
výdajů, zůstatku na běžném účtu, mandatorních výdajů, požadavků orgánů obce, příspěvkových 
organizací a spolků. V roce 2024 lze očekávat obdobné daňové příjmy jako v roce 2023. 

 Návrh rozpočtu byl uložen do sdíleného elektronické prostoru k prostudování. V době vyvěšení 
návrhu rozpočtu jsme neobdrželi žádné otázky ani připomínky z řad veřejnosti. Návrh rozpočtu 
obce na rok 2024 byl projednán Finančním výborem, Radou obce a na poradě Zastupitelstva 
obce. 

 Příjmy celkem:   23 852 200 Kč 
 Výdaje celkem:   37 119 000 Kč 
 Financování:   13 266 800 Kč              předpokládaný zůstatek BÚ k 31.12.24 
 Zůstatek na BÚ k 1.1.2024  17 447 642 Kč   Kč 2.548.842,-- 
 Splátky úvěrů v roce 2024    1 632 000 Kč 
  

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 9:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 156/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje Rozpočet obce Vraclav na rok 2024. Závazný ukazatel 

rozpočtu je paragraf a třída. 
 Příjmy celkem:   23 852 200 Kč 
 Výdaje celkem:   37 119 000 Kč 
 Financování:   13 266 800 Kč 
 
11) Dotace 
 

 Obec v uplynulém období obdržela 2 dotace. Zastupitelstvu obce je ze zákona vyhrazeno 
schválení jejich příjmu. 

 

  a) Finanční příspěvek ze státního rozpočtu, kapitola Ministerstva zemědělství v roce 2022 na: 
  - obnovu, zajištění a výchovu lesních porostů do 40 let věku ve výši      1 900 Kč 
 - ekologické a k přírodě šetrné technologie při hospodaření v lesích ve výši   15 255 Kč. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování 10:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
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 USNESENÍ č. 157/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje přijetí finančního příspěvku ze státního rozpočtu, kapitola 

Ministerstva zemědělství v roce 2022, na obnovu, zajištění a výchovu lesních porostů do 40 let 
věku ve výši 1 900 Kč a na ekologické a k přírodě šetrné technologie při hospodaření v lesích ve 
výši 15 255 Kč. 

 

 a druhá dotace je v podstatě stejná: 
  b) Finanční příspěvek ze státního rozpočtu, kapitola Ministerstva zemědělství v roce 2022 na: 
  - obnovu, zajištění a výchovu lesních porostů do 40 let věku ve výši      5 100 Kč 
 - ekologické a k přírodě šetrné technologie při hospodaření v lesích ve výši   17 950 Kč. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 11:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 158/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje přijetí finančního příspěvku ze státního rozpočtu, kapitola 

Ministerstva zemědělství v roce 2022, na obnovu, zajištění a výchovu lesních porostů do 40 let 
věku ve výši 5 100 Kč a na ekologické a k přírodě šetrné technologie při hospodaření v lesích ve 
výši 17 950 Kč. 

 
12) Třetí zpráva o uplatňování Územního plánu Vraclav 
 Městský úřad Vysoké Mýto, odbor stavebního úřadu a územního plánování, úřad územního 

plánování jako příslušný orgán uvedenou zprávu zpracoval za období 2/2019 - 10/2023 podle 
ustanovení § 55 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu 
(stavební zákon), ve znění účinném do 31. 12. 2023 ve spojení s § 334a odst. 2 zákona č. 
283/2021 Sb., stavební zákon, ve znění pozdějších předpisů a předkládá ji k projednání a 
schválení Zastupitelstvem obce Vraclav. 

 Dokument byl zaslán do sdíleného elektronického prostoru a byl prodiskutován v rámci porady 
zastupitelstva. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

 Hlasování č. 12:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 159/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje Třetí zprávu o uplatňování Územního plánu Vraclav za 

období 2/2019 - 10/2023 ze dne 21.2.2024, zpracovanou Městským úřadem Vysoké Mýto, 
odborem stavebního úřadu a územního plánování, úřadem územního plánování pod č.j.: 
MUVM/014894/2023/OSÚ-SoJ. 

 
13) Smlouvy o zřízení služebnosti 
 

   a) Smlouva o zřízení služebnosti - Sedlec Energy s.r.o. 
 Jedná se o zřízení služebnosti inženýrské stavby - kabelová přípojka VN - na pozemcích obce 

Vraclav parc. č. 380/3; 380/4 a 436/3 v k.ú. Sedlec u Vraclavi (k pozemkům bývalých radarů). 
Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti byla uzavřena dne 23. 9. 2022 na základě 
rozhodnutí zastupitelstva obce Vraclav, realizace stavby již proběhla a teď je potřeba schválit 
konečnou fázi domluveného vztahu. Vznik služebnosti inženýrské sítě se zřídí za jednorázovou 
náhradu ve výši 11 940,- Kč.  

 Návrh smlouvy byl zaslán do sdíleného elektronického prostoru a byl prodiskutován v rámci 
porady zastupitelstva. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 13:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 160/24: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení služebnosti mezi společností 
Sedlec Energy s.r.o., Sedlec 15 a Obcí Vraclav na pozemcích obce Vraclav č. 380/3; 380/4 a 436/3 
v k.ú. Sedlec u Vraclavi za jednorázovou náhradu 11 940,- Kč, vč. DPH. 
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 b) Smlouva o zřízení služebnosti – ČEZ Distribuce, a.s. 
 Máme zde ještě druhou smlouvu stejného typu. Společnost ČEZ Distribuce, a.s. požádala o 

zřízení služebnosti inženýrské stavby – zařízení distribuční soustavy - na pozemcích obce Vraclav 
parc. č. 192/15; 192/39; 192/59; 192/60; 192/61 a 964/2 v k.ú. Vraclav, kde proběhla realizace 
stavby kabelového vedení NN a pilířů k novým stavebním parcelám na Kamenci. Vznik 
služebnosti inženýrské sítě se zřídí za jednorázovou náhradu ve výši 4 710,- Kč.  

 Návrh smlouvy byl zaslán do sdíleného elektronického prostoru a byl prodiskutován v rámci 
porady zastupitelstva. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 14:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 161/24: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje uzavření Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti 
č. IV-12-2021279/VB/1 mezi společností ČEZ Distribuce, a.s., Děčín a Obcí Vraclav na pozemcích 
obce Vraclav parc. č. 192/15; 192/39; 192/59; 192/60; 192/61 a 964/2 v k.ú. Vraclav za 
jednorázovou náhradu 4 710,- Kč, vč. DPH. 

 
14) Převody nemovitostí 
  

  a) Převod pozemku v z vlastnictví České republiky do vlastnictví obce Vraclav 
 Jedná se o bezúplatný převod pozemku parc. č. 970/1 v k.ú. Vraclav, který je ve vlastnictví státu 

a kde jsme od Státního pozemkového úřadu získali souhlasné stanovisko k umístění stavby. Je 
zde již vybudovaný chodník vedle bytovky k přístupu pěších k novým stavebním parcelám a malá 
část komunikace. Jelikož je již tato stavba zkolaudována, tak můžeme zažádat o převod 
zmíněného pozemku do vlastnictví obce. 

 Návrh byl prodiskutován v rámci porady zastupitelstva. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.   
 

 Hlasování č. 15:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 162/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje převod pozemku parc. č. 970/1 - ostatní plocha - v k.ú. 

Vraclav z vlastnictví České republiky do vlastnictví obce Vraclav. 
 
  b) Smlouva o budoucí kupní smlouvě - ČEZ Distribuce, a.s. 
 

 Společnost ČEZ Distribuce, a.s. požádala o uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě č. 
SOBSK/5011/2024. Jde o prodej částí pozemků parc.č. 136/6, 136/30 v k.ú. Vraclav ve vlastnictví 
obce Vraclav určené k výstavbě nové trafostanice v předpokládané velikosti cca 25 m2. Záměr 
prodeje byl řádně vyvěšen od 7. 9. 2023 do 22. 9. 2023. Kupní cena bude stanovena znaleckým 
posudkem. 

 Návrh smlouvy byl zaslán do sdíleného elektronického prostoru a byl prodiskutován v rámci 
porady zastupitelstva. 

  

 Nebyl vznesen žádný dotaz.   
 

 Hlasování č. 16:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 163/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě č. 

SOBSK/5011/2024 mezi obcí Vraclav a spol. ČEZ Distribuce, a.s.. 
 
15) Smlouva o poskytnutí návratné finanční výpomoci ZŠ a MŠ Vraclav 
 Rada obce schválila ZŠ a MŠ Vraclav realizaci projektu Rozvoj polytechniky na ZŠ Vraclav v rámci 

výzvy Ministerstva pro místní rozvoj z Integrovaného regionálního operačního programu číslo 
výzvy 06_22_048 strategie CLLD_159_H. Jedná se o vybavení vybudované polytechnické učebny. 
Tento projekt je financován z 95 % dotací z Ministerstva pro místní rozvoj. Dotace bude 
proplacena až po ukončení a vyúčtování projektu. Rada obce tímto doporučuje zastupitelstvu 
obce schválit pro ZŠ a MŠ Vraclav na předfinancování akce návratnou finanční výpomoc ve výši 
rozpočtu projektu, tj. Kč 749.000,--. 
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 Návrh smlouvy byl zaslán do sdíleného elektronického prostoru a byl prodiskutován v rámci 

porady zastupitelstva. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.   
 

 Hlasování č. 17:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 164/24: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí návratné finanční výpomoci 

mezi Obcí Vraclav a Základní školou a Mateřskou školou Vraclav na předfinancování výdajů na 
realizaci projektu Rozvoj polytechniky na ZŠ Vraclav v rámci výzvy Ministerstva pro místní rozvoj 
z Integrovaného regionálního operačního programu číslo výzvy 06_22_048 strategie 
CLLD_159_H ve výši Kč 749.000,--. 

 
16) Investiční akce 
 

  a) Starosta seznámil přítomné s realizací investičních akcí, které byly projednány na poradě 
zastupitelstva: 
- plánovaná změna části kanalizačního řadu s přesměrováním na ČOV Kamenec a nutnost 

intenzifikovat kapacitu této čističky – diskutováno s odborným projektantem a příslušnými 
zástupci společnosti VaK Vysoké Mýto 

- záměr získání pozemků pro výstavbu rybníčku a biokoridoru pod sv. Mikulášem - diskuse SPÚ 
- záměr zařazení pozemku parc. č. 569/1 v kú. Vraclav do změny územního plánu na stavební 

pozemek 
- záměr zadat vypracování projektové dokumentace na rekonstrukci kulturního domu a 

výstavbu tělocvičny a realizovat část rekonstrukce obsahující obvodový plášť KD včetně 
zatemnění a dalších možných a nutných částí rekonstrukce KD pro snížení energetické 
náročnosti budovy dle podmínek vybraného dotačního titulu 

- pořízení Operativní dokumentace s pasportem objektu bývalého kostela sv. Václava čp. 115 
Vraclav (NPÚ Pardubice, náklad cca Kč 1.000,--) 

- realizace osvětlení víceúčelového hřiště 
- záměr rekonstrukce bytu č. 4 v čp. 113 Vraclav - poslední nerekonstruovaný byt - postupně 

svépomocí 
 

Na realizaci každé ze sedmi akcí je třeba přijmout samostatné usnesení. 
 

Nebyl vznesen žádný dotaz.   
 

Hlasování č. 18:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 165/24: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje záměr změny části kanalizační sítě obce Vraclav 
s přesměrováním na ČOV Kamenec a intenzifikace kapacity ČOV Kamenec Vraclav. 

 

Hlasování č. 19:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 166/24: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje záměr získání pozemků do vlastnictví obce Vraclav pro 
výstavbu rybníčku a biokoridoru v lokalitě pod sv. Mikulášem. 

 

Hlasování č. 20:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 167/24: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje záměr zařazení pozemku parc. č. 569/1 v k.ú. Vraclav pod 
Sv. Mikulášem v případě změny územního plánu jako pozemek k výstavbě rodinných domků. 

 

Hlasování č. 21:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 168/24: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje záměr zpracování projektové dokumentace na 
rekonstrukci kulturního domu a novostavbu tělocvičny na základě architektonické studie a 
realizovat část rekonstrukce obsahující obvodový plášť KD včetně zatemnění a dalších možných a 
nutných částí rekonstrukce KD dle podmínek vybraného dotačního titulu. 
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Hlasování č. 22:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 169/24: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje záměr pořízení Operativní dokumentace s pasportem 
objektu bývalého kostela sv. Václava čp. 115 Vraclav. 
 

Hlasování č. 23:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 170/24: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje záměr realizace osvětlení víceúčelového hřiště Vraclav. 
 

Hlasování č. 24:   11 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 171/24: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje záměr realizace rekonstrukce bytu č. 4 v čp. 113 Vraclav. 
 

b) Starosta informoval přítomné o plnění vybraných investičních akcí v obci v roce 2023 a o 
připravovaných akcích v roce 2024:   

 - Infrastruktura pro 9 RD v lokalitě ve Vraclavi „Na Drážkách“ - v podstatě hotovo, proběhli i 
kolaudace, jen dorovnat terén a přepojit plynovod 

 - Modernizace silnice III/30523, Vraclav – od února již probíhá, informace budou poskytovány na 
webu obce, FB, případně do schránek dotčených nemovitostí, konzultace možné na OÚ 

 - fotovoltaika na budově obecního domu Sedlec čp. 72 - úprava distribuční sítě a elektroinstalace 
v budově 

 - oprava uličky z návsi kolem Dolanských na Sedleci - realizace cca v červnu 
 - opravy místních komunikací - kolem cihelny, výsprava kolem letiště, další práce až po opravě 

hlavní silnice 
- sportovní zázemí na fotbalovém hřišti – pan architekt je nemocen, budou poptány další firmy s 
variantami nabídek 
-  pořízení operativní dokumentace s pasportem budovy čp. 115 bývalý kostel sv. Václava - 
návštěva nezávislých odborníků památkářů z Brna a Kroměříže, bude vyvoláno jednání s NPÚ 
Pardubice 

 - nová budova pro Dětskou skupinu – práce na úpravě PD podle požadavků podmínek dotace z 
MPSV - podána žádost o úpravu stavebního povolení a bude následovat podání žádosti o dotaci 
- ošetření krovu lázní sv. Mikuláše proti dřevokaznému hmyzu - proběhlo 
- údržba stromů na hradisku a hřbitově – pokračování po získání dotace, kácení provedeno 
- úprava veřejných prostranství – před obchodem (přemístění vývěsek), prostor vedle knihovny, 

komplexní prostor ve Sv. Mikuláši u nádrže, příští týden přijede paní arch. Šmídová na první 
schůzku ohledně prostoru vedle knihovny a ve Sv. Mikuláše 

 

Tolik nejvíce sledované investice. 
 
11) Různé, diskuse 
 

 Různé 
a) Vesnice roku 
 

 Starosta obce seznámil přítomné s pokračováním přípravy na přihlášení obce do soutěže Vesnice 
roku z Programu obnovy venkova. Koordinací a přípravou prezentace, která trvá maximálně 2 
hodiny včetně prohlídky obce, byl radou obce pověřen místostarosta Martin Knil. Martin je 
v současné chvíli na semináři, který je zaměřen na představení soutěže včetně předávání 
informací a zkušeností úspěšných účastníků z uplynulých ročníků a vyhlašovatelů i členů komise. 
Přihláška se podává do 26. dubna 2024. Směrování do oblasti kulturních akcí a historie obcí. 

  
 Starosta ukončuje bod Různé a otvírá diskuzi. 
 
 Diskuse 
K. Škopová - Kolik je plánováno domků na zmiňovaném pozemku pod Sv. Mikulášem? 
starosta - Zatím to není vůbec stanoveno, ale předpoklad je cca 4-5 parcel. Nejdříve je ale nutné 

vyvolat změnu územního plánu a není ani jasné, zda nám bude vůbec umožněno v této lokalitě 
stavební parcely zřídit a zainvestovat. 
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K. Škopová - vzniká nebezpečná situace na silnici I/17 při odbočování k Vraclavi (Sv. Mikuláši), je 
možné to řešit? 

starosta - toto bohužel není na nás, ale mohu zkusit dotaz na ŘSD 
M. Winkler - dle mého názoru by byla vhodnější dopravní značka s omezením rychlosti 
M. Plocek - několik dotazů - Mohla by se vyčistit plocha víceúčelového hřiště? 
starosta - ano, zkusíme zajistit buď našimi silami nebo dodavatelsky 
M. Plocek - Zemědělské stroje asi Zevasu, jezdí na pole za Vartou, mohli by si zajistit úklid cesty, je 

tam bahno a vznikají tam nerovnosti v terénu pro další údržbu a chození a dále jsou na cestě 
k Vartě polámané stromky, tak by se měly odstranit pahýly 

starosta - podívám se na to a zkusím domluvit se Zevasem nápravu a na údržbu stromořadí pošleme 
zaměstnance obce 

M. Plocek - příjezdová plocha k fotbalovému hřišti je při parkování stavebních strojů také celá bahnitá 
starosta - to bohužel souvisí se stavbami, které probíhají v obci, budeme se snažit povrchy udržet ve 

slušném stavu, hlína bude v nejbližší době odvezená, ale také bude v nejbližší době prováděná 
stavba ČEZu nové trafostanice vedle vodárny, takže to bude složitější, ale snad do konce roku 
bude všechno hotové a doladěné  

M. Plocek - v rámci rekonstrukce silnice bude možné získat pro rezidenty výjimku ze zákazu vjezdu 
přes Draha? 

starosta - asi to moc nepůjde, protože po této cestě bude docházet k pohybu velkých jak 
zemědělských strojů (což jsme chtěli), tak stavebních strojů, jelikož se bude na letišti skladovat 
materiál. Je to velké riziko, jsou to velmi úzké cesty ve špatném stavu a obec nemá možnost 
kontrolovat kdo a kdy na těchto komunikacích jezdí 

 
 
Program jednání byl vyčerpán. 
Starosta poděkoval za účast a ukončil veřejné zasedání. 
 
Veřejné zasedání bylo ukončeno ve 21:10 hodin. 
 
Zápis byl vyhotoven dne 27.03.2024 
 
Zápis vyhotovila: Hedvika Zerzánová    
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Pavlína Štanclová    
 
   Mgr. Markéta Schejbalová   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- 8/8 - 


